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Vecsei Miklós a hajléktalan ellátás forrásairól

Vecsei Miklós szerint hatékonyabban is fel lehetne használni a hajléktalanellátásra rendelkezésre álló forrásokat. A Magyar

Máltai Szeretetszolgálat alelnöke errõl A hajléktalanság jelene és jövõje címû kétnapos konferencián beszélt

Balatonföldváron. 

A távirati iroda tudósítása szerint a szakember a fõvárosban élõ hajléktalanokkal kapcsolatos elvárásokról szólva úgy fogalmazott:

"nagyon-nagyon sok pénz van ránk bízva és a megrendelõ - ez a társadalom vagy a politikus - azt rendeli meg tõlünk, hogy nem

akarja látni ezeket az embereket az utcán". Vecsei Miklós szerint a források hatékonyabb felhasználásához a szakmabelieknek

önvizsgálatra is szükségük lenne. "Nagyon sok olyan dolgot látok, amit meg lehetne csinálni, csak össze kellene fognunk" - tette

hozzá.
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